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Styrelsemöte 10/23 | Protokoll

Tid:   torsdag 13.4.2023 kl. 9.00 

Plats:   Lena, Åbo samt via Zoom

Kallade: SO Nicolina Nordman 

    VO Kajsa Viitamäki 

    Pernilla Bagge 

    Vanessa Björklund 

    Leia Boullenger 

    Amanda Byskata 

    Casimir Ruohomaa 

    Lina Sjöberg 

Övriga kallade: GS Veera Gustafsson 

SOM Petra Lindblad 

KOM Mari Frelander 

SEÅ Sandra Häggkvist 

SEV Amanda Ehn 

135 Mötets öppnande 

SO Nordman öppnade mötet 9.02 

 

136 Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutförhet 

Styrelsen är beslutförd då 2/3 av ledamöterna inkluderat styrelseordförande eller vice 

ordförande är närvarande. (Förvaltningsinstruktion, 31 §) 

 

Mötet konstaterades vara stadgeenligt och beslutfört 

137 Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan fastställdes som sådan 

138 Meddelanden 

Styrelsen:   
11.4 Vasa-delen + GS träffade nätverket OVVS. På mötet diskuterades hur man ska fördela 
priset för halarmärkena som delades ut på äänestystempaus. Nätverket bestämde att man 
delar på priset enligt kårernas medlemsantal. Även mösspåläggningen på vappen 
diskuterades.  
12.4 Möte med referensgruppen för stjärnan. SO deltog. Under mötet fick vi en 
lägesuppdatering om stjärnan.   
Socialpolitik:  
Arbetet med SHVS studiemiljögranskning fortsätter. Just nu fokus på enkäten som alla 
studerande kan svara på.   
Högskolepolitik:  
Fakultetsrådsvalet: Förlängd ansökningstid för FHPT, FNT och FPV. Valutskottets intervjuer 
i full gång, många verkligt engagerade och kunniga sökande.   
Studentkultur:  
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 12.4 Lina deltog på möte med FSLF och Politivas angående Wasawappen sitzen. ÅAS ska 
bjuda sitzdeltagarna på munkar.  
12.4 Vasabladet bjöd in alla svenska studentföreningar i Vasa till en träff där tidningen 
Studiestödet och dess framtid diskuterades. Vasabladet har stora planer för studerande i 
Vasa. Lina deltog.  

  
  

139 Fördelningsgrunder för studentrepresentantarvoden för uppdrag inom ÅA:s förvaltning 
läsåret 2022-2023  

Bilaga 1 – lista på grupper   
Föredragande: SOM Lindblad  
 
Tack vare lyckad intressebevakning från ÅAS sida är studentrepresentantuppdrag inom ÅA:s 
förvaltning arvoderad sedan några år tillbaka. En summa på 6000 euro per år finns i ÅA:s 
budget under forsknings- och undervisningsservice. För läsåret 2021-22 utbetalades 4480 euro 
åt 45 personer för sammanlagt 224 möten. Arvodet per möte var 20 euro. Inför beslut om 
arvode för läsåret 2021-22 diskuterade kårstyrelsen en eventuell höjning till 25 euro men 
beslöt hålla fast vid 20 euro så summan säkert skulle räcka. En betydande del av 
studentrepresentanterna som kunde ha fått arvoden lämnade inte in uppgifter för utbetalning 
och därför kan summan bli avsevärt högre med god informationsgång och allmän 
uppmuntran.   
 
I bilagan listas de grupper som var arvoderade läsåret 2021-22 samt de som enligt samma 
logik skulle bli arvoderade nu. Ingen grupp föreslås strykas men ett antal gruppers arbete har 
avslutats. Enligt tidigare kutym kan grupper listas som arvoderade också med enskilt 
styrelsebeslut, till exempel då kårstyrelsen väljer representanter till ett nytt organ eller en 
ny grupp vid ÅA. En grundförutsättning har varit att ÅAS väljer representanterna för att de 
ska kunna bli arvoderade. I princip kan detta göras som en formalitet efter att t.ex. 
representanter rekryterats via ämnesföreningar om ÅAS vill inkludera uppdraget i de 
arvoderade.   
 
I styrelsen för ÅA får studentrepresentanterna samma arvoden som de externa medlemmarna 
så de ingår inte i detta beslut. Det är den enda gruppen inom ÅA dit ÅAS väljer 
representanter som har en annan typ av arvode. I de grupper där kårstyrelsemedlemmar 
under sitt styrelseår är valda som ÅAS representant ingår inte i de arvoderade. Efter 
styrelseåret görs vid behov beslut om att personen fortsätter som studentrepresentant eller 
nästa års styrelsemedlem tar över. Eftersom kårstyrelsen är ett arvoderat uppdrag betalas 
inte ett ”dubbelarvode”.  
  
Förslag: Styrelsen beslutar om storleken för arvode per möte för studentrepresentanterna i 

ÅA:s förvaltning samt om vilka uppdrag som är arvoderade.   
 

Beslut: Styrelsen beslutade att storleken för arvode per möte för studentrepresentanter i 

ÅA:s förvaltning är 23 euro, samt att uppdragen i bilagan är arvoderade. Listan kan 

kompletteras vid behov. 
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140 Val av ÅAS representant till gruppen som planerar studentrepresentationen inom Charm-
EU 
Föredragande: SOM Lindblad  

  
Chef för internationell samverkan vid ÅA Harriet Klåvus har inkommit med begäran om att 
ÅAS utser en representant till en så kallad Student Council Task Force inom 
universitetsalliansen Charm-EU. Det handlar om en grupp som ska utarbeta ett förslag till hur 
studentgruppen Student Council ska arbeta och vilka frågor de ska behandla. Det är viktigt att 
delta i gruppen eftersom just studentrepresentationen och i vissa fall bristen på denna är en 
av de största problem med universitetsallianser som bl.a. FSF identifierat. Personen som ska 
delta i arbetet förväntas känna till en del om Charm och om studentrepresentation inom ÅA 
och kunna lobba för en förvaltningsmodell där studerande har insyn i beredning av frågor som 
berör utbildningen och studentservicen, samt kunna påverka beslut om dessa. Därför är det 
motiverat att välja internationellt ansvarig i kårstyrelsen Amanda Byskata till gruppen.   
 
Förslag: Styrelsen beslutar välja internationellt ansvarig i kårstyrelsen Amanda Byskata till 

ÅAS representant i planeringsgruppen för den kommande Charm-EU Student 
Council. 

 

Beslut: Styrelsen beslutade att välja internationellt ansvarig i kårstyrelsen Amanda Byskata 
till ÅAS representant i planeringsgruppen för den kommande Charm-EU Student 
Council. 

 

141 Bordlagt ärende: Val av representanter till svenska lärarhögskolans stiftelses (Lärkans) 
styrelse 

Föredragande: SOM Lindblad  
ÅAS har två representanter i styrelsen för Lärkan. Mandatperioden är ”säsong våren -23 till 
våren -24”, styrelsens verksamhetsår är alltså perioden mellan delegationens årsmöten. 
Delegationens årsmöte hålls på våren. Eftersom bostadsstiftelsen sedan förra året har bytt 
disponentbyrå och studentombud Lindblad ännu försöker få kontakt med rätt personer vet vi 
inte i skrivande stund när delegationen håller sitt årsmöte i år.  
 
Enligt bostadsstiftelsens stadgar har styrelsen följande uppgifter: 

 
9 § Stiftelsens styrelse väljer inom sig viceordförande. Styrelsen sammanträder 
på kallelse av ordföranden eller vid förfall for denne av viceordföranden. 
Styrelsen är beslutför då ordföranden eller viceordföranden samt tre 
medlemmar är närvarande. Vid lika röstetal avgör ordförandens röst utom vid 
val, då lotten avgör. 
 
10 § Stiftelsens styrelse har till uppgift att: 
1.Representera stiftelsen. 
2.Bereda i 7 och 8 § nämnda och andra till delegationen hänskjutna ärenden  
samt att verkställa delegationens beslut. 
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3.Förvalta stiftelsens egendom. 
4.Draga försorg om övriga stiftelsen tillkommande uppgifter. 
5.Anställa nödiga funktionärer samt fastställa dessas löner och arvoden. 
6.Uppgöra nödiga reglementen for funktionärerna. 
7.Fatta beslut om fördelningen av rumsutrymmen. 
8.Fastställa nödiga reglementen för bostäderna.  
9.Tillsätta nämnder för beredning av särskilda ärenden. 

 
 
Förslag: Styrelsen väljer två representanter till styrelsen för svenska lärarhögskolans 
stiftelses styrelse för en mandatperiod som sträcker sig till delegationsmötet våren 2024. 
 
Beslut: Styrelsen beslutade att välja Axel Pakarinen till styrelsen till svenska lärarhögskolans 

stiftelsen styrelse för en mandatperiod som sträcker sig till delegationsmötet våren 2024. 

 
 
 

142 Bordlagt ärende: Val av ÅAS representanter till svenska lärarhögskolans stiftelses 
(Lärkans) delegation 

Föredragande: SOM Lindblad  
 
ÅAS har sex platser i Lärkans delegation och utser två representanter per år för treåriga 
mandatperioder till delegationen. ÅAS nuvarande representanter är Amanda Björk och 
Michelle Storm (2021-23) samt Pernilla Bagge och Angelina Nyblom (2022-24). Två personer 
ska väljas för perioden 2023-25.  
 
Eftersom bostadsstiftelsen sedan förra året har bytt disponentbyrå och studentombud 
Lindblad ännu försöker få kontakt med rätt personer vet vi inte i skrivande stund när 
delegationen håller sitt årsmöte i år. 
 
Enligt bostadsstiftelsens stadgar har delegationen följande uppgifter: 
 

7 § Vid delegationens ordinarie årsmöte sker förhandlingarna enligt följande: 
Granskas och godkännes stiftelsens årsberättelse och fastställes bokslutet för 
det föregående verksamhetsåret eller beslutes om åtgärder till vilka bokslutet 
möjligen ger anledning. Väljes två protokolljusterare. Väljes ordförande och 
viceordförande för delegationen för en mandattid som utgår vid slutet av 
följande ordinarie årsmöte och nya medlemmar i stället for dem som är i tur att 
avgå. Väljes ordförande för stiftelsens styrelse samt sex medlemmar till 
densamma för en mandattid som utgår vid slutet av följande ordinarie 
årsmöte. Fastställes budgeten för det kommande kalenderåret. Väljes en 
ordinarie revisor och en revisorssuppleant. Om till revisor väljs en av 
Centralhandelskammaren godkänd revisionssammanslutning, behöver ingen 
revisorssuppleant utses. Revisorns mandattid utgår vid slutet av följande 
ordinarie årsmöte. Fastställes revisorns arvode. Väljes två protokolljusterare. 
Behandlas eventuella övriga ärenden. 
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8 § Förutom i 7 § nämnda ärenden besluter delegationen om anskaffande och 
byggande av fastigheter, om köp av andelar i bostadsandelslag eller aktier i 
bostadsaktiebolag samt om överlåtelse och inteckning av stiftelsens egendom 
och avtal om tomtarrende. Delegationen fastställer reglementen för stiftelsens 
funktionärer och fastställer delegations- och styrelsemedlemmarnas 
mötesarvoden, vilka dock icke får överstiga de normer som tillämpas för 
förtroendevalda i Vasa stad. Delegationen besluter om ändring av stiftelsens 
stadgar eller upplösning av stiftelsen på sätt som nämns i 13 §. 

 
Förslag: Styrelsen väljer två representanter till delegationen för svenska lärarhögskolans 
stiftelse för en treårig mandatperiod.  
 
Beslut: Styrelsen beslutade att välja Wiljam Kangasniemi till delegationen för svenska 

lärarhögskolans stiftelse för en treårig mandatperiod. 

 
 

143 Uppdatering av ÅAS policydokument  

Bilaga 2 – Förslag på åtgärder  
Föredragande: Styrelsemedlem Ruohomaa  
 
Åbo Akademis Studentkårs policydokument har senast uppdaterats 2019. Policydokument 
borde uppdateras så att det bättre reflekterar det politiska läget idag. Sedan 2019 har många 
förändringar skett som påverkar studerande, bland annat distansstudiers roll och höjning av 
inkomstgränser.   
  
Förslag: Styrelsen gör en proposition till fullmäktigemöte 05/23 att fullmäktige tillsätter en 
arbetsgrupp för uppdatering av policydokument. 
 
Beslut: Styrelsen beslutade att befullmäktiga SO Nordman att göra en proposition till 

fullmäktigemöte 05/23 att fullmäktige tillsätter en arbetsgrupp för uppdatering av 

policydokument. 

 
 

144 Christoph Treier till välmåendedag på Academill  

Föredragande: Styrelsemedlem Sjöberg  
  
Vi fick en offert för vad priset skulle bli om Treier skulle ha 1h föreläsning under vår 
välmåendedag. Detta skulle bli 680€ exklusive moms och reseersättning. Detta går väldigt 
mycket över vår budget och vi har mejlat ett annat förslag åt Treier istället. Vi föreslog en 
kort video som ÅAS skulle få publicera på vårt Instagram konto med exempelvis fem snabba 
tips på hur man ska hantera psykisk ohälsa. Treier har inte svarat på vad detta skulle kosta. 
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Därför skulle ÅAS behöva bestämma hur mycket pengar vi kan reservera för denna del av 
välmåendedagen.  
 
Beslutsförslag: Styrelsen beslutar om hur mycket pengar vi kan reservera för Treiers del av 
välmåendedagen.  
 
Beslut: Styrelsen beslutade att ordna välmåendeföreläsning på hösten.  

 
 

145 Föreningsfrukost i Havtornen  

Föredragande: Styrelsemedlem Björklund   
  
För att uppmärksamma föreningarnas arbete brukar det traditionellt ordnas en 
föreningsfrukost i Havtornen, där ÅAS bjuder föreningarnas styrelser på morgonmål. Denna 
frukost skulle i vår ordnas den 24 april för att starta i gång vappenveckan.  Kostnaderna för 
evenemanget uppskattas bli 200 euro och medlen tas från budgetpost 3600.   
 
Beslutsförslag: Vi ordnar föreningsfrukost i Havtornen den 24 april mellan kl. 8-11. Vi 
reserverar 200€ för evenemanget som tas från budgetpost 3600.   
 
Beslut: Styrelsen beslutade att ordna föreningsfrukost i Havtornen den 24 april mellan kl. 8-

11. Styrelsen reserverar 200 euro för evenemanget, som tas från budgetpost 3600. 

 
 

146 Mösspåläggning på Topeliusstatyn  

Föredragande: Styrelsemedlem Björklund   
   
Tillsammans med nätverket Studerande Vasa ordnar ÅAS mösspåläggning på Topeliusstatyn 
den 30 april. Evenemanget är traditionsenligt och innefattar utöver mösspåläggning också tal. 
Därefter ordnas picknick i Hovrättsparken. ÅAS ansvarar för talare, teknik och lift. 
Evenemangets kostnader betalas från OVVS gemensamma kassa och medför inga kostnader för 
ÅAS. Eftersom OVVS:s pengar i nuläget är låsta gör ÅAS en förskottsbetalning och får pengarna 
återbetalade i ett senare skede.   
   
Beslutsförslag: Styrelsen beslutar om arrangemanget av mösspåläggningen.  
 
Beslut: Styrelsen beslutade att vara med och arrangera mösspåläggning vid Topeliusstatyn, 

kostnaderna tas från OVVS.  

 
 
Inbjudningar 
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147 Waves of waves- vernissage 13.4 

Föredragande: GS Gustafsson 

Waves of waves-vernissage ordnas i Sibeliusmuseum torsdag 13.4 kl. 18-20. Utställningen 

utforskar den kulturella identiteten genom omsorg, lek och spänning som ses i olika relationer 

i samhället genom film- och ljusinstallationer. 

Beslutsförslag: Styrelsen diskuterar eventuellt deltagande 

Beslut: Styrelsen beslutade att inte delta i Waves of waves-vernissagen. 

 

 
148 Spirre 25. årfest  

Föredragande: GS Gustafsson 

Spirre firar jubileumsårsfest 21.4. Priset på årsfesten framkommer inte i inbjudan. 

Detta är en tillställning som omfattas av gällande principer för ÅAS representation. 

Beslutförslag: Styrelsen beslutar om deltagande 

Beslut: Styrelsen beslutade att be någon från presidiet att delta och representera ÅAS i 

Spirres årsfest. 

 

VO Viitamäki avlägsnade sig från mötet kl. 09.59 

 
 

149 Åbolands Nation XLVI årsfest 6.5. 

Föredragande: GS Gustafsson 

Åbolands Nation firar XLVI-årsfest 6.5 i Koulu. Priset på årsfesten är 100 euro för icke-
medlemmar. Sista anmälningsdagen är två veckor innan årsfesten. 

Detta är en tillställning som styrelsen i mån av möjlighet deltar i. 

Beslutsförslag: Styrelsen diskuterar eventuellt deltagande 

Beslut: Styrelsen beslutade att tacka för inbjudan samt att skicka en hälsning till Åbolands 

Nation. 
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150 Övriga ärenden 

 

Styrelsemedlem Ruohomaa önskade diskussion kring medlemsenkäten, SO Nordman önskade 

att ett möte bokas nästa vecka. 

 

151 Mötets avslutande 

 

SO Nordman avslutade mötet kl. 10.04

 

Bilagor: 

Bilaga 1 – lista på grupper (studreparvoden) 

Bilaga 2 – Förslag på åtgärder (ÖPU-leden) 

 

Justerat 14.4 

 

Vid protokollet, 

 

Styrelseordförande Nicolina Nordman 

Generalsekreterare Veera Gustafsson 


